
Vragen GroenLinks na(ar aanleiding van) beeldvormende avond 30 november 2020 Kadernota 
Speelplaatsen 

 Kunt u toelichten waarom de speelruimte in Heesselt ingedeeld wordt in de categorie 
informele speelruimte?  

o Wordt hier alleen gekeken naar de demografische gegevens in relatie tot de ligging 
van de speelruimte? 

o Waarom is hier niet naar het aantal gebruikers gekeken? 

 Bent u van mening dat het toewijzen van deze categorie de leefbaarheid van de kern aantast? 
Kunt u dit toelichten? 

 Bent u van mening dat elke kern een speelruimte verdient? Kunt u dit toelichten? 

 In de stukken wordt het bidbook als eerste genoemd in de basis van dit nieuwe beleid. 
o Kunt u toelichten hoe het bidbook als basis is gebruikt bij het maken van dit beleid? 
o Is het bidbook genegeerd bij het advies van de speelruimte Heesselt?   

 Zo ja, kunt u toelichten waarom? 
 Zo nee, kunt u toelichten hoe de wensen uit het bidbook wel zijn 

meegenomen? 

 Ik heb bewoners rondom de speeltuin en gebruikers van de speeltuin gesproken, geen enkele 
van hen was op de hoogte van deze verandering.  

o Hoe zijn de inwoners van Heesselt betrokken bij het samenstellen van dit beleid? 
o Wat vind u ervan als de inwoners van Heesselt niet betrokken zijn geweest bij het 

samenstellen van dit beleid? 
o Wat kunnen de inwoners van Heesselt en de gebruikers van de speelruimte doen om 

de speelruimte in te delen als "speelruimte" of "formele speelruimte" 

 Kunt u het advies heroverwegen en adviseren om de speelruimte in Heesselt in de categorie 
"speelruimte" of "formele speelruimte" in te delen? 

 Wanneer het voorgestelde raadsvoorstel met een meerderheid door de raad wordt 
aangenomen. Wat gebeurt er dan precies met een ruimte waar nu toestellen staan wanneer de 
ruimte een "informele speelruimte" wordt?  

o In de beeldvormende vergadering gaf de ambtenaar aan dat de toestellen eruit 
gehaald worden en een andere bestemming kunnen krijgen. Wat betekent dit dan 
bijvoorbeeld voor de speelruimte in Heesselt? 

 Wordt de speelruimte in Heesselt dit dan een pleintje of een grasveld? 
 Hoe worden de bewoners hiervan op de hoogte gebracht als het zo ver is? Of 

worden speeltoestellen dan zonder enige aankondiging verwijderd? 

 Zijn er plannen om in de toekomst om het stuk grond van de speelruimte in Heesselt een 
andere bestemming te geven dan "informele speelruimte"? 

Daarnaast voeg ik aan deze mail een foto toe van de speelruimte. Zodat u zelf kan zien dat de 

speelruimte erg sober is en Heesselt niet veel vraagt wanneer dit behouden zou blijven. 


